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Zápis  
z 11. zasedání Akademického senátu UHK dne 3. června 2015 

____________________________________________________________ 
 

Přítomni: doc. Hana Tomášková, dr. Miroslav Joukl, doc. Kamil Musílek, dr. Miroslav Kappl, doc. 
Štěpán Hubálovský, Mgr. Jan Prouza, dr. Daniel Jezbera, doc. Martin Šandera, doc. Jaroslava 
Severová, dr. Karel Myška, doc. Ondřej Krejcar, dr. Václav Bělík, dr. Daniela Květenská, dr. Ivan 
Soukal, Mgr. Magda Munzarová, Bc. Jana Kudrnová, Kateřina Burešová, Tomáš Bartůněk, Vít 
Bednář, Jakub Novák, Bc. Lucie Špráchalová, Jan Špriňar, Jana Jandová, Lenka Matějková, Zuzana 
Sekaninová, Radka Hysková, Lucie Pilařová. 
 
Omluveni:,Bc. Martin Petrus, Ing. Lukáš Válek, Zuzana Zapletalová.  

Hosté: prof. Josef Hynek, rektor, dr. Monika Žumárová, prorektorka, dr. Petr Grulich, prorektor, 
dr. Stanislav Klik, kvestor, doc. Václav Janeček, děkan FIM, doc. Pavel Trojovský, děkan PřF, dr. 
Pavlína Springerová, děkanka FF, doc. Pavel Vacek, děkan PdF, dr. Martin Smutek, zástupce 
ředitelky ÚSP, Ing. Hana Šrámková, tajemnice FIM, Ing. Marketa Bednářová, tajemnice PdF, Ing. 
Ivana Svobodová, tajemnice, FF, Ing. Monika Kostrová, tajemnice PřF, Ing. Helena Trhoňová, 
tajemnice ÚSP, dr. Václav Víška, proděkan PdF, doc. František Vaníček, předseda AS PdF, Ing. Eva 
Špalovská, vedoucí ekonomického úseku, Mgr. Michal Zámečník, vedoucí CIT a další představitelé 
akademické obce UHK.  

Prezenční listina je přílohou tohoto zápisu. 
 
Průběh jednání:  
Zasedání zahájila a řídila doc. Hana Tomášková. Sdělila, že aktuálně má AS: 15 členů komory 
akademických pracovníků a 15 členů studentské komory.  
AS UHK je usnášeníschopný v celkovém počtu: 25 členů (KAP 13 a SK 12 členů). Doc. Tomášková 
oznámila, že zasedání bylo svoláno podle čl. 16 odst. 1, Volebního a jednacího řádu AS UHK.  
 
Program zasedání AS UHK byl navržen následovně: 

 
1) Návrh rozpočtu UHK pro rok 2015 (předkládá prof. RNDr. Josef Hynek, MBA, Ph.D., 

rektor UHK). 
2) Návrh rozpočtu ÚSP UHK pro rok 2015 (předkládá prof. RNDr. Josef Hynek, MBA, 

Ph.D., rektor UHK). 
3) Novelizace Organizačního a vnitřního řádu UHK (předkládá prof. RNDr. Josef Hynek, 

MBA, Ph.D., rektor UHK). 
4) Novelizace Stipendijního řádu UHK (předkládá prof. RNDr. Josef Hynek, MBA, Ph.D., 

rektor UHK).  
5) Novelizace Studijního a zkušebního řádu UHK (předkládá prof. RNDr. Josef Hynek, 

MBA, Ph.D., rektor UHK). 
6) Různé. 

 
 

Doc. Tomášková se dotázala, zda je požadavek na doplnění nebo změny pořadí nějakého bodu 
do programu. 
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Prof. Hynek vznesl požadavek na doplnění programu o bod „Projednání plánovaných změn 
ve vedení UHK“.  
 
Program zasedání AS UHK v pozměněné formě byl navržen následovně: 

 
1) Návrh rozpočtu UHK pro rok 2015 (předkládá prof. RNDr. Josef Hynek, MBA, Ph.D., 

rektor UHK). 
2) Návrh rozpočtu ÚSP UHK pro rok 2015 (předkládá prof. RNDr. Josef Hynek, MBA, 

Ph.D., rektor UHK). 
3) Novelizace Organizačního a vnitřního řádu UHK (předkládá prof. RNDr. Josef Hynek, 

MBA, Ph.D., rektor UHK). 
4) Novelizace Stipendijního řádu UHK (předkládá prof. RNDr. Josef Hynek, MBA, Ph.D., 

rektor UHK).  
5) Novelizace Studijního a zkušebního řádu UHK (předkládá prof. RNDr. Josef Hynek, 

MBA, Ph.D., rektor UHK). 
6) Projednání plánovaných změn ve vedení UHK (předkládá prof. RNDr. Josef Hynek, 

MBA, Ph.D., rektor UHK). 
7) Různé. 

 
 
V okamžiku hlasování byl počet přítomných členů AS UHK: KAP 13, SK 12, celkem 25. 
Hlasování: pro - 25, proti - 0, zdržel se - 0. 
 
AS UHK schválil program 11. zasedání AS UHK v pozměněné verzi. 
 
Na zasedání se dostavil dr. Jezbera, člen KAP; počet přítomných členů AS UHK: KAP 14 a SK 12, 
celkem 26. 
 
Doc. Tomášková seznámila přítomné s výsledky hlasování o návrhu usnesení per-rollam z 13. 5. 
2015: „AS UHK vyjadřuje znepokojení nad tím, že rektor UHK doposud nepředložil AS UHK návrh 
rozpočtu na rok 2015, a proto žádá rektora UHK, aby do 20. 5. 2015 zaslal předsednictvu AS UHK 
návrh rozpočtu UHK na rok 2015. Dále AS UHK doporučuje, aby rektor UHK v návrhu rozpočtu 
UHK na rok 2015 zohlednil stanoviska akademických senátů PdF, FF a FIM UHK, a zároveň 
požaduje, aby návrh rozpočtu UHK na rok 2015 zohlednil rozsah úspor na všech součástech UHK, 
včetně rektorátu“. 
 
Dle zprávy skrutátorů místopředsedkyně SK AS UHK a místopředsedy AS UHK byl k stanovenému 
datu 20. 5. 2015 výsledek hlasování: 
 
souhlasí:   24 
nesouhlasí:  0 
zdržel se hlasování: 1 
nehlasoval:  5. 
 
AS UHK schválil návrh usnesení z 13. 5. 2015 per-rollam. 
 
 
Bod 1. Návrh rozpočtu UHK pro rok 2015 (předkládá prof. RNDr. Josef Hynek, MBA, Ph.D., 
rektor UHK). 
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Prof. Hynek uvedl, že následující den po zasedání AS UHK se sešlo mimořádné kolegium rektora, 
kde společně nalezli řešení, které je nyní předloženo. Rektor poděkoval všem zúčastněným, že 
došlo ke konsenzu. Předkládá rozpočet, který dává prostor fakultám i rektorátním součástem. 
Dr. Klik objasnil úsporná opatření rektorátu, která činí přibližně 2,8 mil. Kč oproti roku 2014.  
 
Doc. Hubálovský, předseda Ekonomické komise AS UHK, informoval, že EK se sešla k rozpočtu 
celkem 4x a z každého jednání senátoři obdrželi zápis. Doc. Hubálovský seznámil senátory 
se závěry EK AS UHK:  
 
Ekonomická komise: 
(a) Doporučuje schválit rozpočet. 
(b) Doporučuje, aby případná dodatečná dotace z MŠMT byla rozdělena mezi fakulty a ÚSP. 
(c) Souhlasí se závěry z kolegia rektora ze dne 14. 5. 2015 a to zejména s tím, že obnova IT 
infrastruktury v předpokládaném objemu 3,5 mil. bude v letošním roce financována z fondů 
rektorátu, a to tak, aby to nezvýšilo budoucí odvody součástí z důvodu zvýšených odpisů tohoto 
zařízení. Tento krok shledávají členové kolegia rektora jako vhodný, a to zejména s ohledem 
na dva aspekty: 

• jelikož jde o náklad, o němž dosud panovala pracovní dohoda v tom smyslu, že bude 
učiněn z IRP 2016, v celkovém výsledku tak uvolňuje částku 5 mil. z IRP příštího 
roku; členové kolegia rektora se shodují v tom, že tyto uvolněné peníze hodlají 
věnovat do „investic“ do zvýšení kvality univerzity, tedy do oblastí, jež jednoznačně 
podpoří ukazatele VKM a K. 

• pokud nebudeme odkládat pořízení této techniky, lze realizovat provozní úsporu 
nákladů v podobě snížených plateb za servis stávajících serverů ve výši 0,4 mil. 
(v zakázce 1004, tzv. společný HW a SW). 

(d) Doporučuje, aby při přípravě rozpočtu na rok 2016 byl případný pokles dotace z MŠMT 
procentuálně zohledněn stejnou měrou na fakulty i rektorát. 
(e) Doporučuje, aby první návrh rozpočtu na rok 2016 byl předložen EK do 15. 3. 2016. 
 
Na zasedání se dostavila doc. Severová, členka KAP; počet přítomných členů AS UHK: KAP 15 
a SK 12, celkem 27. 
 
Diskutovala se výše poklesu rozpočtu rektorátu a mandatorní výdaje (doc. Musílek, dr. Klik, dr. 
Myška). Doc. Šandera navrhl, aby EK AS UHK získala Status oficiálního příspěvkového místa 
(shodně jako v RVŠ) s oprávněním vznášet připomínky při tvorbě rozpočtu. Dr. Joukl zhodnotil 
usnesení AS UHK z 13. 5. v zásadě za splněné, ocenil úspory rektorátu, byť se domnívá, že by 
mohly být větší, uvedl, že náměty EK AS UHK se budou týkat rozpočtu na rok 2016 a dotázal se na 
spokojenost rektora s úsporami na součástech. Rektor uvedl, že není spokojen s neproplacenými 
studenty a věří, že se v budoucnu zaměříme na získání více peněz díky vyššímu vědeckému výkonu 
UHK. Doc. Musílek se dotázal, zda každá fakulta ví, kolik letos může přijmout studentů, přičemž 
část přijímacího řízení na PřF již proběhla. Dr. Klik odpověděl, že propočet není dokončen 
z důvodu probíhajícího dohodovacího řízení, finální podklady z MŠMT obdržela UHK před 10-ti 
dny, do té doby byly zasílány pracovní verze. Dr. Grulich vysvětlil možné důvody rozporování 
a snahu UHK navýšit přijímaný počet studentů. Prof. Hynek upozornil, že přibližné číslo 
je známo i představitelům součástí s předstihem. Dr. Prouza požadoval, aby rektorát představil 
návrh, jak mají fakulty zvýšit kvalitu. J. Novák vyzval tajemnice součástí o zhodnocení 
předloženého návrhu rozpočtu: Ing. Svobodová (FF) a Ing. Trhoňová (ÚSP) rozpočet s uvedením 
důvodů nepodpořily a Ing. Šrámková (FIM), Ing. Kostrová (PřF) a Ing. Bednářová (PdF) rozpočet 
s vyřčenými připomínkami a za podmínky schválení usnesení EK AS UHK podpořily. Prof. Hynek 
vyzval nejvyšší představitele součástí, aby se k návrhu též vyjádřili: doc. Trojovský (děkan PřF), 
doc. Janeček (děkan FIM), dr. Springerová (děkanka FF), doc. Vacek (děkan PdF) rozpočet 
podpořili. Dr. Smutek (zástupce ředitelky ÚSP) se za svou osobu omluvil z hlediska nepřítomnosti 
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při jednání. Děkanka a děkani potvrdili shodu, ke které dospěli na mimořádném kolegiu, byť 
s výhradami a požadavkem schválení usnesení EK AS UHK. 
Doc. Hubálovský navrhl hlasovat o každém usnesení EK AS UHK zvlášť.  
Doc. Šandera navrhl další bod usnesení EK AS UHK: „EK AS UHK bude mít v rámci přípravy 
rozpočtu 2016 Status oficiálního příspěvkového místa“. 
Prof. Hynek navrhl k usnesení EK AS UHK bod A) protinávrh: „AS UHK rozhodne o účelu využití 
případné dodatečné dotace z MŠMT“. 
 
Ze zasedání se omluvil dr. Jezbera, člen KAP; počet přítomných členů AS UHK: KAP 14 a SK 12, 
celkem 26. 
 
Usnesení EK AS UHK: 

a) EK AS UHK doporučuje, aby případná dodatečná dotace z MŠMT byla rozdělena mezi 
fakulty a ÚSP. 

Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
 

Předložený protinávrh rektora: „AS UHK rozhodne o účelu využití případné dodatečné dotace 
z MŠMT“. 
 
Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
 
Hlasování o protinávrhu: pro - 10, proti - 14, zdržel se - 2. 
AS UHK neschválil protinávrh „AS UHK rozhodne o účelu využití dodatečné dotace 
z MŠMT“. 
 
Návrh AS UHK: „AS UHK požaduje, aby případná dodatečná dotace z MŠMT pro rok 2015 
byla rozdělena mezi fakulty a ÚSP“. 
 
Hlasování o návrhu: pro - 17, proti - 1, zdržel se - 8. 
AS UHK požaduje, aby případná dodatečná dotace z MŠMT pro rok 2015 byla rozdělena mezi 
fakulty a ÚSP. 
 

b) EK AS UHK doporučuje, aby při přípravě rozpočtu na rok 2016 byl případný pokles 
dotace z MŠMT procentuálně zohledněn stejnou měrou na fakulty i rektorát. 
 

V diskusi zaznělo několik verzí návrhů usnesení, přes neshodu definování fixních nákladů však 
nebyly předloženy k hlasování. Dále se diskutoval poměr energií v rozpočtu, výběrová řízení 
na dodavatele (plánovaná aukce), postup výpočtu rozpočtu PdF a ovlivnitelné a neovlivnitelné 
náklady (Ing. Bednářová, dr. Klik, dr. Myška, doc. Janeček). 
 
Návrh AS UHK: „AS UHK požaduje, aby při přípravě rozpočtu na rok 2016 rozpočet rektorátu 
reflektoval meziroční pokles A + K příspěvku, resp. dotace z MŠMT“. 
 
Hlasování: pro - 15, proti - 1, zdržel se - 10. 
AS UHK požaduje, aby při přípravě rozpočtu na rok 2016 rozpočet rektorátu reflektoval 
meziroční pokles A + K příspěvku, resp. dotace z MŠMT. 

c) EK AS UHK doporučuje, aby první návrh rozpočtu na rok 2016 byl předložen EK 
a předsednictvu AS UHK do 15. 3. 2016. 
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V diskusi zazněl termín obdržení směrných čísel k rozpočtu od MŠMT (koncem ledna), byl vzat 
v úvahu čas na vypracování připomínek a nakonec došlo ke vzájemné shodě s termínem prvního 
předložení návrhu rozpočtu EK a předsednictvu AS UHK (dr. Klik, doc. Musílek, doc. Šandera, 
Ing. Šrámková, doc. Vacek). 
 
Návrh AS UHK: „AS UHK požaduje, aby EK a předsednictvu AS UHK byl první návrh rozpočtu 
předložen vždy do 15. 3. příslušného roku“.  
 
Hlasování: pro - 26, proti - 0, zdržel se - 0. 
AS UHK požaduje, aby EK a předsednictvu AS UHK byl první návrh rozpočtu předložen vždy 
do 15. 3. příslušného roku. 
 

d) Návrh doc. Šandery: „EK AS UHK bude mít v rámci přípravy rozpočtu v roce 2016 
status oficiálního příspěvkového místa“. 
 

V diskusi zazněl požadavek na vysvětlení významu statusu; vzhledem k nejednoznačnému 
názoru a možné duplicitě činnosti EK AS UHK byla požádána LK AS UHK o objasnění a sdělení 
na následujícím zasedání (dr. Bělík, doc. Šandera, dr. Klik, doc. Vacek, dr. Joukl, dr. Prouza). 
 
Doc. Šandera stáhl předložený návrh usnesení z jednání. 
 
V rámci diskuse k hlasování o rozpočtu doc. Musílek předložil návrh na tajné hlasování o návrhu 
rozpočtu UHK pro rok 2015. 
 
Hlasování o tajném hlasování: pro - 17, proti - 1, zdržel se - 8. 
AS UHK schválil tajné hlasování o návrhu rozpočtu UHK pro rok 2015. 
 
Ze zasedání se omluvil Jan Špriňar, člen SK; počet přítomných členů AS UHK: KAP 14 a SK 11, 
celkem 25. 
 
Předsedou volební komise byl zvolen dr. Joukl, který řídil průběh tajného hlasování. Bylo rozdáno 
25 ks hlasovacích lístků. 
 
Tajné hlasování: pro - 11, proti - 11, zdržel se - 3. 
AS UHK neschválil návrh rozpočtu UHK pro rok 2015. 
 
Rektor, prof. Hynek, upozornil, že  z důvodu neschválení rozpočtu platí rozpočtové provizorium. 
Svolá jednání s děkany a požaduje po AS UHK jmenování členů Dohodovací komise AS UHK pro 
jednání o rozpočtu, se kterou budou rozpočet řešit. 
 
Bod 2. Návrh rozpočtu ÚSP UHK pro rok 2015 (předkládá prof. RNDr. Josef Hynek, MBA, 
Ph.D., rektor UHK). 
 
Prof. Hynek stáhl bod z jednání AS UHK z důvodu neschválení návrhu rozpočtu UHK pro rok 
2015. 
 
Bod 3. Novelizace Organizačního a vnitřního řádu UHK (předkládá prof. RNDr. Josef Hynek, 
MBA, Ph.D., rektor UHK). 
 
Dr. Grulich vysvětlil důvod změny Přílohy č. 4 OVŘ – užití jiného typu razítka na diplomu UHK, 
původně užívána suchá pečeť. Diplom je opatřen jinými prvky a ochrannými znaky. 
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Ze zasedání se omluvil dr. Bělík, člen KAP a L. Pilařová, členka SK; počet přítomných členů AS 
UHK: KAP 13 a SK 10, celkem 23. 
 
Dr. Joukl tlumočil vyjádření LK AS UHK, která nemá k novelizaci připomínek, kromě pár 
formálních úprav textu OVŘ.  
 
Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
 
AS UHK projednal Novelizaci Organizačního a vnitřního řádu UHK. 
 
Bod 4. Novelizace Stipendijního řádu UHK (předkládá prof. RNDr. Josef Hynek, MBA, Ph.D., 
rektor UHK). 
 
Dr. Grulich uvedl, že změna Stipendijního řádu vyplynula z přechodu na IS STAG, změnil 
se přístup a výpočet dojezdového času studentů. 
 
Dr. Joukl potvrdil souhlasné stanovisko LK AS UHK. 
 
Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
 
Hlasování: pro - 23, proti - 0, zdržel se - 0. 
AS UHK schválil Novelizaci Stipendijního řádu UHK. 
 
Bod 5. Novelizace Studijního a zkušebního řádu UHK (předkládá prof. RNDr. Josef Hynek, 
MBA, Ph.D., rektor UHK). 
 
Dr. Grulich prezentoval dokument, který byl projednán se zástupci SK AS UHK, proděkany, dr. 
Stachem, dr. Koťátkovou z MŠMT, fakultními senáty a LK AS UHK, přičemž některé připomínky 
zapracovány byly, jiné nebyly.  
 
Dr. Joukl za LK AS UHK vytkl zpožděné předložení materiálu komisi. Dr. Grulich oponoval, že 
dokument byl nejprve předkládán desítkám lidí k připomínkování a LK až nakonec. 
Dr. Grulich aktuálně projednával změny navržené doc. Gavalcovou a dr. Jouklem.  
 
Ze zasedání se omluvil dr. Soukal, člen KAP; počet přítomných členů AS UHK: KAP 12 a SK 10, 
celkem 22. 
 
V diskusi přednesl doc. Šandera dva návrhy AS FF na zpřísnění SZŘ - zvýšením kreditové 
náročnosti a zrušením druhého opravného termínu (ponechán by byl jeden opravný a druhý 
děkanský termín). Dr. Grulich upozornil, že dané návrhy nezískaly podporu ostatních fakultních 
součástí. V diskusi zazněly důvody pro i proti návrhům (dr. Joukl, doc. Musílek, J. Novák, T. 
Bartůněk, doc. Šandera, J. Jandová, dr. Šída).  
 
Ze zasedání se omluvila doc. Severová, členka KAP; počet přítomných členů AS UHK: KAP 11 
a SK 10, celkem 21. 
 
Dr. Grulich navrhl, aby se AS UHK vyjádřil k pozměňovacím návrhům doc. Šandery: 
 

1. Protinávrh: Pro úspěšné ukončení akademického roku musí student získat od začátku 
hodnoceného studia počet kreditů rovnající se minimálně 45násobku absolvovaných let 
studia (tj. po prvním roce studia 45 kreditů, po druhém roce 90 kreditů atd…). V případě 
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absolvování studia pouze v jednom semestru daného akademického roku se počet kreditů 
pro daný akademický rok snižuje na 23 kreditů. 
 

Hlasování: pro - 7, proti - 13, zdržel se - 1. 
AS UHK neschválil 1. protinávrh. 

2. Protinávrh: Student, který byl klasifikován stupněm „nevyhovující“, má právo, v rámci 
vypsaných termínů, konat jedenkrát opravnou zkoušku. V mimořádných a odůvodněných 
případech může děkan na základě písemné žádosti studenta umožnit konání druhého 
opravného termínu. 

Hlasování: pro - 9, proti - 7, zdržel se - 5. 
AS UHK neschválil 2. protinávrh. 
 
Doc. Šandera navrhl další protinávrh:  
 

3. Protinávrh: Student, který byl klasifikován stupněm „nevyhovující“, má právo v rámci 
vypsaných termínů konat opravnou zkoušku. Opravnou zkoušku, má-li předmět zapsán 
poprvé, může student konat nejvýše dvakrát. Má-li student předmět zapsán podruhé, může 
opravnou zkoušku konat pouze jednou. 

Hlasování: pro - 15, proti - 3, zdržel se - 3. 
AS UHK neschválil 3. protinávrh. 

 

AS UHK hlasoval o původním návrhu dr. Grulicha: „Novelizace Studijního a zkušebního řádu 
UHK“. 
 
Hlasování: pro - 18, proti - 0, zdržel se - 3. 
AS UHK schválil Novelizaci Studijního a zkušebního řádu UHK. 
 
Bod 6. Projednání plánovaných změn ve vedení UHK (předkládá prof. RNDr. Josef Hynek, 
MBA, Ph.D., rektor UHK). 
 
Prof. Hynek informoval AS UHK o důvodech rezignace prof. Antonína Slabého, prorektora pro 
tvůrčí činnost a vnější vztahy. Nástupcem od 1. 7. 2015 rektor jmenuje prof. Ing. Kamila Kuču, 
Ph.D. Současně bude provedena změna statutárního zástupce, kde prof. Slabého od 1. 7. 2015 
nahradí PaedDr. Monika Žumárová, Ph.D., prorektorka pro strategii a rozvoj. 
  
Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
 
AS UHK projednal plánované změny ve vedení UHK. 
 
 
Prof. Hynek s odkazem na VJŘ čl. 19/odst. 10, požádal, aby AS UHK vytvořil dohodovací komisi. 
Rektor svolá jednání, kterého se zúčastní děkani, zástupce kvestury a členové dohodovací komise.  

 
Ze zasedání se omluvili T. Bartůněk a K. Burešová, členové KAP; počet přítomných členů AS 
UHK: KAP 11 a SK 8, celkem 19. 
 
Doc. Tomášková vyzvala k hlasování o zřízení dohodovací komise AS UHK k jednání o návrhu 
rozpočtu. 
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Hlasování: pro - 19, proti - 0, zdržel se - 0. 
AS UHK souhlasí se zřízením dohodovací komise. 
 
Bod 7. Různé. 
 
Doc. Tomášková přeložila bod Různé na následující zasedání. 

 
 
Usnesení z jednání AS UHK: 

1. AS UHK schválil program 11. zasedání AS UHK v pozměněné verzi. 
2. AS UHK schválil návrh usnesení z 13. 5. 2015 per-rollam.  
3. AS UHK požaduje, aby případná dodatečná dotace z MŠMT pro rok 2015 byla 

rozdělena mezi fakulty a ÚSP.  
4. AS UHK požaduje, aby při přípravě rozpočtu na rok 2016 rozpočet rektorátu 

reflektoval meziroční pokles A + K příspěvku, resp. dotace z MŠMT. 
5. AS UHK požaduje, aby první návrh rozpočtu na rok 2016 byl předložen EK 

a předsednictvu AS UHK do 15. 3. 2016.  
6. AS UHK neschválil návrh rozpočtu UHK pro rok 2015. 
7. AS UHK projednal Novelizaci Organizačního a vnitřního řádu UHK.  
8. AS UHK schválil Novelizaci Stipendijního řádu UHK.  
9. AS UHK schválil Novelizaci Studijního a zkušebního řádu UHK. 
10. AS UHK projednal plánované změny ve vedení UHK.  
11. AS UHK souhlasí se zřízením dohodovací komise.   

  
O usnesení hlasovali přítomní členové akademického senátu veřejně. V okamžiku hlasování bylo 
v místnosti přítomno 19 členů AS UHK. 

Hlasování: pro - 19, proti - 0, zdržel se - 0. 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
 
 

Plánované termíny příštích zasedání AS UHK: budou upřesněny 
(7. 10. 2015, 2. 12. 2015). 

 
 
 
 

 
 
V Hradci Králové dne 3. 6. 2015          doc. Ing. Hana Tomášková, Ph.D. 
Zapsala: Iveta Vondráčková                      předsedkyně AS UHK 
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